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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló

10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani a z

egészségügyért viselt felelősségi körében Balog Zoltán miniszter úrho z

„Üzemzavar a kórházakban? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A napokban a hírekből arról értesülhettünk, hogy a János kórház krónikus belgyógyászatának

kórtermeiben hidegek a radiátorok és egy kis teljesítmény ű hősugárzóval fűtöttek. Mindezt úgy,

hogy már régen elkezd ődött az idei fűtési szezon és az ügy kirobbanása napján a külső
hőmérséklet a reggeli órákban jóval 10 fok alatt maradt .



Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

• Elrendelték-e a belső vizsgálatot, hogy kiderüljön miért nem volt fűtés?

• Mi lett az eredménye a vizsgálatnak? A költségcsökkentés áldozatai lettek a betegek

vagy technikai probléma történt?

• Mit kívánnak tenni, hogy hasonló esetek ne fordulhassanak elő más kórházakban?

A hírek szerint az Egészséges Budapest program keretében jelentős összeget fordítanak

a Szent János Kórház fejlesztésére .

• Ezen ütemezett felújítás részét képezi-e a fűtési rendszer korszer űsítése?

Tisztelettel várom válaszát!

Dr. Szakács László

országgyűlési képviselő

(MSZP) .
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